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Beste leden van de Raad van Bestuur, beste werkende leden, 
 
Onze afdeling heeft een zeer succesvol jaar achter de rug. Tijdens onze nieuwjaarsreceptie begin dit jaar 
vierden we niet minder dan 45 laureaten. 
 
Uitblinkers waren natuurlijk Eliane Pellis, Kim Janssens en Kimberly Buys. Sinds lang stond nog eens een 
Belgische deelnemer op het ereschavot van een internationaal kampioenschap, en deze prestatie werd 
geleverd door een AZSC’ster.  Kimberly won de zilveren medaille op het EK korte baan in Eindhoven op de 
200m wisselslag. Kim behaalde op het EK 50m te Budapest de beste Belgische plaats : een mooie 5de op de 
50m schoolslag, en versloeg daarmee ook alle Antwerpse sportjongeren in de verkiezing van Antwerpse 
sportbelofte 2010. Eliane werd opnieuw wereldkampioen in haar nog zeer druk bezette master klasse, en 
dit in alle schoolslagen. Ook de 2de plaatsen waren weggelegd voor een AZSC zwemster : Agnes Van 
Obbergen. Met Jef Van Roy en Luc Meyten zetten ze beiden bovendien een nieuw  Europees record neer 
op de 4 x 100m vrije slag op de tabellen.   
 
Verder ging ook Egon Vanderstraeten mee naar Budapest, en behaalden we in totaal meer dan 20 
Belgische, Vlaamse en Provinciale titels bij de seniors en jeugd. Om dan nog maar te zwijgen over alle 
ereplaatsen en verschillende Lange Wappers.  In tegenstelling tot wat kwatongen soms beweren, is bijna 
drie kwart van de zwemmers die deze plaatsen behaalden, opgeleid in een van onze eigen zwemscholen. 
 
Om ervoor te zorgen dat we ook in de toekomst evenveel of meer laureaten hebben, hebben we daarom 
in 2010,  in samenwerking met Stad Antwerpen en Brabo, onder de deskundige leiding van Jonas Martens, 
een vernieuwde zwemschool structuur opgezet. Deze structuur beklemtoont vooral een snelle en 
technisch goed onderbouwde doorstroming van kleuter tot competitiezwemmer. Spijtig genoeg moesten 
wij tijdens de zomer vaststellen dat een 40‐tal van onze zwemmers geen plaats hadden in deze structuur. 
Door een goede samenwerking met andere afdelingen, waarvoor onze dank, andere clubs binnen Brabo en 
andere werkingen binnen de Stad Antwerpen, konden de meesten van deze zwemmers elders terecht. 
Door een totaal vernieuwde aanpak van instroom, namelijk via het organiseren van een testweek, konden 
wij binnen de AZSC zwemafdeling ervoor zorgen dat de vermindering in aantal leden gereduceerd werd. 
Verwacht wordt zelfs dat deze vermindering in 2011 volledig weggewerkt zal zijn. Kortom : wij konden 
zwemmers met minder zwempotentieel doorverwijzen en meer zwemmers met talenten binnen onze 
rangen laten zwemmen. Ooit hopen wij voldoende mogelijkheden te hebben om ook de zwemmers met 
minder potentieel in onze rangen te houden. 
 
Uiteraard is het niet alleen belangrijk van de talentvolle zwemmers in onze rangen te krijgen, maar vooral 
om deze een kwaliteitsvolle opleiding te geven. Naast een verder zetting van de inspanningen die wij hier 
in 2009 reeds deden met het jaarlijks opzetten van een globale weekopleiding voor al onze lesgevers, 
hebben wij extra inspanning gedaan om meer opgeleide trainers en lesgevers  in onze rangen te te houden 
en te krijgen. Zo hebben wij onze onkostenvergoedingen meer marktconform gemaakt, onze 
opleidingstrajecten verfijnd en meer jongeren uit eigen werking aangespoord om opleidingen te volgen. 
 
Een herstructurering zoals wij die doorvoerden, kan alleen wanneer ze gedragen wordt door alle 
geledingen van de club. De talrijke extrasportieve activiteiten die wij de laatste jaren organiseerden, onze 
BBQ, onze fietstocht, onze quiz, onze spaghettinamiddag, het paas of kerstknutselen, en zeker ook onze 
buitenlandse stage met ouders, zorgen ervoor dat wij meer en meer een echt clubgevoel mogen 
ondervinden in onze rangen. 30 Tot 50 mensen voor eigen wedstrijden,  meer dan 20 offficials die 
fungeren op tal van wedstrijden : wij vinden ze alsmaar makkelijker, ondanks de algemene 
maatschappelijke trends van verminderde betrokkenheid. 
   



 
De zwemafdeling vindt deze tendens belangrijk omdat deze ons in de mogelijkheid stelt organisaties op 
poten te zetten, die meer inkomsten genereren. De verhoogde financiële inspanningen in onze 
zwemopleiding en de extra infrastructuurkosten die wij allen de komende jaren tegemoet zien, zullen ons 
ook in de toekomst nog meer noodzaken om ook onze inkomsten sterk te verhogen. Wij zijn ervan 
overtuigd dat wij deze inkomsten enkel kunnen verhogen, mits onze clubwerking gedragen en 
ondersteund wordt door meer en meer ouders, elk met hun ideeën, elk met hun relaties. 
 
Wij , als zwemafdeling, zien dat als dé uitdaging voor onze afdeling in 2011. Wij zijn ervan overtuigd dat 
mits een continu positief opbouwende communicatie binnen Brabo, AZSC en onze afdeling specifiek, de 
resultaten dan automatisch zullen volgen. 
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